

Fujitsu Hong Kong Limited 富士通香港有限公司

Unit 2, 33/F., Tower 2, Enterprise Square 5,
38 Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong
Tel : (852) 2828 5780
Fax : (852) 2827 4724
Website : www.hk.fujitsu.com
Email Address : webmaster@hk.fujitsu.com

Senior Management

Leo Ng	CEO
Kelvin Cheung	Head of Enterprise Sales & Telecom Business

Business Activities

Fujitsu is the world-leading IT services provider, supporting customers in more than 100 countries, with half of them from Fortune 500 companies. We operate in Hong Kong for over 50 years, serving enterprises as their trusted ICT partner. Today, digital technologies are moving into the heart of everything we do, changing the way people work, live and how they innovate. As a trusted innovation partner, we are committed to co-creating new business value and innovation together with partners and customers to shape a different future.

With over 25 years of experience in working with major telecom providers and proven track record in local and regional NGN projects, Fujitsu offers bespoke solutions encompassing carrier grade NGN VoIP Application, FMC, Service Node Solution, open platform IP PABX, Unified Communications, Contact Centre, digital and M2M delivery. We also design and provide IoT solutions, smart sensor network, location-based applications services.

Specialties: Artificial Intelligence, IoT Solutions, Big Data and Mobility, Cloud, Data Center & Managed Services, Applications Development, Server & Storage Systems, POS Solutions

Parent Company

Company Name : Fujitsu Limited
Country : Japan

香港九龍九龍灣宏照道38號企業廣場5期2座33樓3302室
電話 : (852) 2828 5780
傳真 : (852) 2827 4724
網址 : www.hk.fujitsu.com
電子郵件 : webmaster@hk.fujitsu.com

高層管理人員

吳少偉	行政總裁
張金華	企業銷售及電訊業務主管

業務概況

Fujitsu (富士通) 是世界領先的資訊科技服務供應商。我們的客戶遍佈全球100多個國家，佔半數是Fortune 500巨擘。Fujitsu香港擁有超過50年的豐富經驗，是客戶可信賴的ICT合作夥伴。

現今的數碼科技發展日新月異，迅速改變我們的工作和生活思維。作為科技先驅者，我們創新之餘，也承諾與客戶及合作夥伴共創新的業務價值，塑造不一樣的未來。

於過去25年來，Fujitsu香港曾與多家主要電訊企業合作，成功策劃眾多本地及區內的下一代網絡(NGN)計劃，所提供的個性化解決方案包括：供應營運商級別 NGN VoIP 應用方案、FMC、服務節點方案、開放式平台IP交換機、統一通訊(UC)、聯絡中心，以及數碼和機器與機器(M2M)傳送。我們亦能設計及提供物聯網(IoT)方案、智能感應網絡及流動定位應用服務。

專長：人工智能、物聯網(IoT)方案、大數據、流動方案、雲端運算、數據中心及託管服務、應用程式開發、伺服器及數據儲存系統，零售POS方案

母公司

公司名稱 : 富士通株式會社
國家 : 日本